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PÄIJÄTHAMI KESÄLEIRI 2023

PÄIJÄTHAMIKESÄLEIRILLÄ 837 KÄVIJÄÄ!

*** LÄHES 300 KUVAA, ESITELMÄÄ JA TALLENNETTA ***

4.  OSANOTTTAJILTA SAATUA PALAUTETTA

Vierumäellä 12.16.7.2023 pidetyn PäijätHami kesäleirin raporttisivut on jaettu neljään eri osaan.
Tästä voit hypätä (klikata) kolmeen muuhun osioon:

1.  LEIRIN SUUNNITTELU ja JÄRJESTELYT
2.  LEIRIN OHJELMA ja ESITELMÄT
3.  TUNNELMAA ja KUVIA LEIRILTÄ
4. LEIRILÄISTEN PALAUTETTA

Tämä sivu kertoo leirillä olleiden palautteesta leiristä!

Jos haluat lisätä oman kommenttisi, laita sähköpostia oh3ac@oh3ac.fi


 

Heikki, OH6ZS

Yleishuomioni leiristä 2023 Vierumäellä on se, että järjestäjät
olivat paneutuneet järjestelyihin paremmin kukaan aiempi leirin
järjestäjä. Tämä kaikissa niissä asioissa, joita itse pääsin
vertailemaan. 

Selkeästi kaikki asiat oli pyritty miettimään etukäteen ja
valmiiksi. Olosuhteet ovat sitten niitä asoita, joihin ei pääse
puuttumaan ja on toimittava niiden mukaan. 

Tiedotus oli täysin omalla tasollaan verrattuna aiempiin leireihin. Tähän oli selkeästi panostettu ja ihan
oikeutetusti. Ohjelman laajuus ja monipuolisuus oli myös todella erinomainen. Selkeästi
monipuolisuuteen oli panostettu. Tarjontaa oli niin paljon, että osallistujilla oli runsauden pulaa
päättää mihin osallistua. Pienenä miinuksena, joka ei liity järjestäjiin, vaan olosuhteisiin oli pääsalin
pienuus. Sinne olisi käsittääkseni ollut "tunkua" enemmänkin, jos tilaa olisi ollut. Useimmissa
esityksissä tila oli täysin riittävä. 

Kommentoin seuraavaksi tilannetta esiintyjän näkökulmasta. Minulle erityisen positiivinen seikka oli
Markun, OH4UI; korkea ammattitaito haastattelussa. Olen ollut mukana monenlaisissa haastatteluissa
ja podcasteissa vuosien mittaan. Markun ammattitaito kuin myös se seikka, että hän on taustaltaan
radioamatööri takasi sen, että haastattelutilanne on erittäin helppo ja haastateltavan kannalta todella
miellyttävä. Myös se seikka osoitti ammattimaisuutta, että edellisenä iltana pidimme juttutuokion
seuraavan aamun haastattelusta. Tämä osoittaa ammattitaitoa ja suunnitelmallisuutta. Usealta
haastattelijoilta tälläinen taustatyö unohtuu. 

Valitettavasti aikapulan takia en päässyt kuulemaan muita Markun haastatteluaja, mutta oletan, että
kaikki haastateltavat ovat samaa mieltä Markun loistavasta haastattelutaidosta. Ammattitaitoisen
haastattelijan kanssa on helppo kertoa asioista. 

Mitä tulee toiseen ohjelmanumerooni eli perjantai illan taikuriesitykseeni, niin sehän oli tietysti itselleni
rutiini esitys, joita olen tehnyt valtavan määrän vuosien kuluessa, joten en puutu siihen sen enempää.
Oli positiivistä, että Jari oli saanut hommatua korokkeen esiintyjille. Sitähän salissa ei ollut lainkaan
omasta takaa. Tämä mahdollisti sen, että esitys näkyi koko saliin. Olisi ollut fiasko, jos koroketta ei
olisi ollut. 

Ainoa seikka erilaisissa tilaisuuksissa esiintyneenä, oli se, että iltajuhla olisi voinut alkaa tuntia
aiemmin. Nyt ilta venyi pitkäksi, koska oli ruokailut ja paljon muuta ohjelmaa. Itse kun oli ohjelman
päätösesiintyjä, huomasin, että pientä väsymistä oli jo loppuillasta havaittavissa, vaikka kaikki
jaksoivat istua ohjelman loppuun saakka. Aploodeja ja naurua kuitenkin riitti koko esityksen ajaksi.
Järjestäjien ystävällisellä avustuksella sain kuin sainkin asuntoautoni lähelle esiintymispaikkaa ja
puolen yön jälkeen olin saanut esiitymisvälineeni autoon, eikä niitä tarvinnut "hinata" parin sadan
metrin päähän missä olin parkissa aiemmin. 

Ohjelmatilaisuuksin en aktititteettieni takia ehtinyt kovinkaan osallistua. Paljon oli tarjolla näkemistä ja
kuulemista. 

Haastetta tulee olemaan tulevilla leirien järjestäjillä, kun rima on nostettu tälle tasolle. Paikka missä
leiri järjestetään on aina haastava asia. Se sanelee loppujen lopuksi miten leiri onnistuu. Järjestelyjen
ja ohjelmatarjonnan kannalta Vierumäen leiri on esimerkki miten asioita täytyy hoitaa hyvällä
ammattitaidolla ja etukäteissuunnittelulla. Olosuhteille ei voi kovinkaan paljoa tehdä loppuviimeksi. 

Heikki, OH6ZS 

Tapani, OH5BM

Kiitos, positiiviset fiilikset jäi leiriltä. 

Ohjelmatarjonta oli runsas ja minulle kiintoisia esityksiä olivat 
1. Maria Veitola, 
2. Elokuvaohjaaja Petri Kotwica,
3. FT8WW 

Mukava oli tavata Paul, F6EXV; ja Sylvain, F4GKR 

Ufotkin olivat kiinnostavia, mutta oli päällekkäisyyttä, joten jouduin siirtymään toiseen esitelmään. 
Majoitussysteemeissä oli valinnanvaraa. Ainoa pieni miinus oli, että ennakkoilmoittautumiseni
kuukautta ennen ei ollut jotenkin mennyt perille. 

Kiitoksia järjestäjille ja toteuttajille! Tsemppiä ja hyvää kesän jatkoa ! 

Tapani, OH5BM 

Asko, OH1SJ

Ensinnäkin SUURI kiitos kaikille erinomaisen PäijätHamitapahtuman järjestäjille. Suuri tapahtuma
onnistui minun ja suojattini Samuli Salosen sanoin Erittäin Hyvin! 

Tämä iso leiri oli suojattini OH SWL Samuel Salosen (32) ensimmäinen täysipainoinen RA 
viihtymiskokemus. Sain hänet mukaan Nuorten tapahtumaan. Hän liikkui koko ajan itsenäisesti. Meillä
oli 24h x 3 toimiva PMR yhteys. Olin majoittuneena OH1AJ:n mökissä. 

Hän itse, hänen äitinsä ja hänen tukihenkilönsä ja minä olemme nyt erittäin tyytyväisiä ja välitän tässä
kiitoksemme.. 

Itsenäistymis ja itsetunto prosessi sai suuren positiivisen harppauksen.
Hänen erikoisuuksiin kuuluu mm. pienten yksityiskohtien havaitseminen, muistaminen ja käsittely:
Matkan varrella huomasin että hän havaitsi ja käsitteli myös suuret yksityiskohdat.... "tuolla näkyy
Lahden vanhat radiomastot"!
Lyhyessä ajassa hän löysi kirpputorilta hankitun (20 €) Heathkit SB110:n 11napaisen liittimen
SERlavalta!! ja minulle Nokian androidpuhelimen USB/mini usb liitosjohdon myös SERlavalta!! 
Paluumatkalla heikon itsetunnon muuri murtui kun ABC Riihimäen Portin pihvi oli raakaa!
Samuel 195cm x 130kg meni vakavasti puhuttelemaan kokkia! Kaikki OK mutta emme mene enää
sinne. 

Voit liittää tämän kiitos raportin leirin arviointeihin ja kertoa talkoolaisille. 

Asko, OH1SJ 

Raimo, OH2EUH

Kyllä oli erinomainen ja hyvin järjestetty leiri! 

Parhaat kiitokset Jarille ja kaikille järjestelyihin osallistuneille. Sekä kiitokset kaikille esiintyjille. 

Minua on jäänyt hiukan harmittamaan oma saamattomuuteni. Siellä päärakennuksessa, pitkän
käytävän varrella, oli huone joka oli leirin toimihenkilöille. Kuljin usein heidän avonaisen oven edestä.
Olisin kiittänyt heitä hyvästä työstä ja kertonut arvostavani heidän vapaaehtoista toimintaa meidän
leiriläisten hyväksi. 

Raimo, OH2EUH 

Toni, OH1TD

Meitä oli paljon OH1AFkerholta ja Satakunnasta muitakin tuttuja (esim Raumalta) 

Kuulin infosta, että meitä oli yli 800 kävijää siellä yhteensä. Hienoa! 

Hieno leiri! 

Toni, OH1TD 

Marko

Olipa mukava olla leirillä ja tavata hamsseja. Vuoden päästä sitten uusiksi Joensuussa. Varmasti
tulemme paikalle. 

Tavoitteet toteutui meidän osalta aivan täysin. Luvat ja pätevyydet korotettuina taskussa ja tuliaiset
autossa. 

Kiitos kaikille ja hyvää kesän jatkoa.
Iso kiitos eritoten PäijätHämeen Hamsseille.
Kiitos kaikille hienosta leiristä 

Marko Risunen 

Arto, OH7BD

Oli kiva leiri. 

Ohjelma oli monipuolinen ja kirpparilta löytyi pieniä aarteita! 

Arto, OH7BD 

Anonyymi

Ihanaa, oli ihana kesäleiri. 

WhatsAppviesti

Kiitos kaikille talkoolaisille ja apukäsille. Ilman teitä ei olisi ollut SRAL:n historian upeinta leiriä! Kaikki
800 kävijää ja minä kiitämme sydämestä. 

Petri, OH1PH

Kiitos Jarille, OH2BU, loistavasta leiristä ja majoituksesta. Kiitos kuuluu myös koko talkooporukalle:
LOISTAVAA työtä. Kiitos että sain olla mukana. 

OH1PH Petri 

Kari, OH2BCY

Kiitos Hanna, Ritva, Jari, Mika, Akseli jne.! Upeasti junailu tapahtuma. Oli kunnia olla mukana. 

Kari Olavi, OH2BCY 

Kari, OH2BCY

Iso kiitos teille kaikille leirin talkoolaisille. Ilman teitä leiriä ei olisi ollut. Ritvalle ja Jarille vielä
erityiskiitokset siitä valtavasta valmistelutyöstä mitä teitte ennen leiriä ja leirillä. 

Mika

Osallistujilta saatujen kommenttien perusteella voitte kaikki olla todella ylpeitä. Onnistuitte luomaan
leirin, jossa oli juuri sitä kaivattua hamyhteishenkeä. 

Mika 

Antti, OH2JCW

Kiitos vielä kaikille hienoista järjestelyistä. Toin hieman harrasteemme tasaarvonäkökulmaa omassa
linkkaripostauksessani. Tämä on aina ollut tärkeä juttu minulle. 

https://www.linkedin.com/posts/anttitiihonen55513b_amateurradioeveryoneisequallast
activity70866161150065868808Kry?utm_source=share&utm_medium=member_android Amateur
radio – everyone is equal. 

Last week I had the great pleasure to participate the biggest amateur radio event in Finland in 2023:
Finnish Radio Amateur League’s Summer Camp 2023. This year the organising body was our local
club OH3AC and the event took place in Vierumäki close by Lahti. 

Well organised event with number interesting presentations e.g. DX expedition to distant Îles Crozet
presented by Paul, F6EXV and overview of the current topics by former Swedish Minister of Defence
Peter, SM4HCF. Even some workrelated stuff was included as WISA WOODSAT project was on the
agenda. 

The presentations and all the discussions I had, reminded me why this hobby has always been
important to me: We all are equal. Amateur radio – or ham radio as we call it – is something where
inclusion has been practised for over hundred years now. Whatever is your background, race,
gender, political view, nationality, physical condition etc. you are being treated as equally as anyone
else on the band. You just need to be interested in communications, languages, radio technology,
catching DX (distant) stations, digital modes, expeditions, emergency communications or just one of
the other topics related to this very wide spectrum hobby. 

Extremely happy to be part of this global network of radio enthusiasts. ?? 

Antti / OH2JCW 

Pirjo, OH3CUO

Ensimmäistä kertaa olin leirillä, olenhan tuore amatööri. 

Kukaan ei katsellut nenänvartta pitkin ja kaikki olivat ystävällisiä. 

Tuli todella tunne, että olemme samanarvoisia. 

Pirjo, OH3CUO 

Markku, OH1LM

Terve Jari, kiitos kirjeestä, en tiedä, mitä kautta tuli, perille osui ja oikea regaali oli matkassa. 

Leiri oli FB, kiitoksia! 

Markku, OH1LM 

Kari, OH6JTW

Kiitokset mukavasta leiristä ja kuullaan, 

73 de Kari  OH6JTW 

Esko, OH1AYF

Oli mukava taltiointi. OH4UI on kai toimittaja ammatiltaan. Osassa oli minulle tuttuja henkilöitä
mainittuina.. 

terv. Esko 1AYF 

Matti, OH7SV

Jari, 

Oli aivan helvetin hyvä leiri, kiitos! 

Matti OH7SV 

Markku, OH8UV

Vaikka olin vain päiväkäynnillä, aistin tunnelman leirillä olevan pitkästä aikaa vanhan "ham spiritin"
kaltaisen. Kukaan ei önnöttänyt ja porukalla oli mukava olla. Järjestelyt ja puitteet toimivat hyvin. 

Markku, OH8UV 

http://oh3ac.fi/index.html
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http://oh3ac.fi/kommentit.html
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Heikki, OH6ZS

Yleishuomioni leiristä 2023 Vierumäellä on se, että järjestäjät
olivat paneutuneet järjestelyihin paremmin kukaan aiempi leirin
järjestäjä. Tämä kaikissa niissä asioissa, joita itse pääsin
vertailemaan. 

Selkeästi kaikki asiat oli pyritty miettimään etukäteen ja
valmiiksi. Olosuhteet ovat sitten niitä asoita, joihin ei pääse
puuttumaan ja on toimittava niiden mukaan. 

Tiedotus oli täysin omalla tasollaan verrattuna aiempiin leireihin. Tähän oli selkeästi panostettu ja ihan
oikeutetusti. Ohjelman laajuus ja monipuolisuus oli myös todella erinomainen. Selkeästi
monipuolisuuteen oli panostettu. Tarjontaa oli niin paljon, että osallistujilla oli runsauden pulaa
päättää mihin osallistua. Pienenä miinuksena, joka ei liity järjestäjiin, vaan olosuhteisiin oli pääsalin
pienuus. Sinne olisi käsittääkseni ollut "tunkua" enemmänkin, jos tilaa olisi ollut. Useimmissa
esityksissä tila oli täysin riittävä. 

Kommentoin seuraavaksi tilannetta esiintyjän näkökulmasta. Minulle erityisen positiivinen seikka oli
Markun, OH4UI; korkea ammattitaito haastattelussa. Olen ollut mukana monenlaisissa haastatteluissa
ja podcasteissa vuosien mittaan. Markun ammattitaito kuin myös se seikka, että hän on taustaltaan
radioamatööri takasi sen, että haastattelutilanne on erittäin helppo ja haastateltavan kannalta todella
miellyttävä. Myös se seikka osoitti ammattimaisuutta, että edellisenä iltana pidimme juttutuokion
seuraavan aamun haastattelusta. Tämä osoittaa ammattitaitoa ja suunnitelmallisuutta. Usealta
haastattelijoilta tälläinen taustatyö unohtuu. 

Valitettavasti aikapulan takia en päässyt kuulemaan muita Markun haastatteluaja, mutta oletan, että
kaikki haastateltavat ovat samaa mieltä Markun loistavasta haastattelutaidosta. Ammattitaitoisen
haastattelijan kanssa on helppo kertoa asioista. 

Mitä tulee toiseen ohjelmanumerooni eli perjantai illan taikuriesitykseeni, niin sehän oli tietysti itselleni
rutiini esitys, joita olen tehnyt valtavan määrän vuosien kuluessa, joten en puutu siihen sen enempää.
Oli positiivistä, että Jari oli saanut hommatua korokkeen esiintyjille. Sitähän salissa ei ollut lainkaan
omasta takaa. Tämä mahdollisti sen, että esitys näkyi koko saliin. Olisi ollut fiasko, jos koroketta ei
olisi ollut. 

Ainoa seikka erilaisissa tilaisuuksissa esiintyneenä, oli se, että iltajuhla olisi voinut alkaa tuntia
aiemmin. Nyt ilta venyi pitkäksi, koska oli ruokailut ja paljon muuta ohjelmaa. Itse kun oli ohjelman
päätösesiintyjä, huomasin, että pientä väsymistä oli jo loppuillasta havaittavissa, vaikka kaikki
jaksoivat istua ohjelman loppuun saakka. Aploodeja ja naurua kuitenkin riitti koko esityksen ajaksi.
Järjestäjien ystävällisellä avustuksella sain kuin sainkin asuntoautoni lähelle esiintymispaikkaa ja
puolen yön jälkeen olin saanut esiitymisvälineeni autoon, eikä niitä tarvinnut "hinata" parin sadan
metrin päähän missä olin parkissa aiemmin. 

Ohjelmatilaisuuksin en aktititteettieni takia ehtinyt kovinkaan osallistua. Paljon oli tarjolla näkemistä ja
kuulemista. 

Haastetta tulee olemaan tulevilla leirien järjestäjillä, kun rima on nostettu tälle tasolle. Paikka missä
leiri järjestetään on aina haastava asia. Se sanelee loppujen lopuksi miten leiri onnistuu. Järjestelyjen
ja ohjelmatarjonnan kannalta Vierumäen leiri on esimerkki miten asioita täytyy hoitaa hyvällä
ammattitaidolla ja etukäteissuunnittelulla. Olosuhteille ei voi kovinkaan paljoa tehdä loppuviimeksi. 

Heikki, OH6ZS 

Tapani, OH5BM

Kiitos, positiiviset fiilikset jäi leiriltä. 

Ohjelmatarjonta oli runsas ja minulle kiintoisia esityksiä olivat 
1. Maria Veitola, 
2. Elokuvaohjaaja Petri Kotwica,
3. FT8WW 

Mukava oli tavata Paul, F6EXV; ja Sylvain, F4GKR 

Ufotkin olivat kiinnostavia, mutta oli päällekkäisyyttä, joten jouduin siirtymään toiseen esitelmään. 
Majoitussysteemeissä oli valinnanvaraa. Ainoa pieni miinus oli, että ennakkoilmoittautumiseni
kuukautta ennen ei ollut jotenkin mennyt perille. 

Kiitoksia järjestäjille ja toteuttajille! Tsemppiä ja hyvää kesän jatkoa ! 

Tapani, OH5BM 

Asko, OH1SJ

Ensinnäkin SUURI kiitos kaikille erinomaisen PäijätHamitapahtuman järjestäjille. Suuri tapahtuma
onnistui minun ja suojattini Samuli Salosen sanoin Erittäin Hyvin! 

Tämä iso leiri oli suojattini OH SWL Samuel Salosen (32) ensimmäinen täysipainoinen RA 
viihtymiskokemus. Sain hänet mukaan Nuorten tapahtumaan. Hän liikkui koko ajan itsenäisesti. Meillä
oli 24h x 3 toimiva PMR yhteys. Olin majoittuneena OH1AJ:n mökissä. 

Hän itse, hänen äitinsä ja hänen tukihenkilönsä ja minä olemme nyt erittäin tyytyväisiä ja välitän tässä
kiitoksemme.. 

Itsenäistymis ja itsetunto prosessi sai suuren positiivisen harppauksen.
Hänen erikoisuuksiin kuuluu mm. pienten yksityiskohtien havaitseminen, muistaminen ja käsittely:
Matkan varrella huomasin että hän havaitsi ja käsitteli myös suuret yksityiskohdat.... "tuolla näkyy
Lahden vanhat radiomastot"!
Lyhyessä ajassa hän löysi kirpputorilta hankitun (20 €) Heathkit SB110:n 11napaisen liittimen
SERlavalta!! ja minulle Nokian androidpuhelimen USB/mini usb liitosjohdon myös SERlavalta!! 
Paluumatkalla heikon itsetunnon muuri murtui kun ABC Riihimäen Portin pihvi oli raakaa!
Samuel 195cm x 130kg meni vakavasti puhuttelemaan kokkia! Kaikki OK mutta emme mene enää
sinne. 

Voit liittää tämän kiitos raportin leirin arviointeihin ja kertoa talkoolaisille. 

Asko, OH1SJ 

Raimo, OH2EUH

Kyllä oli erinomainen ja hyvin järjestetty leiri! 

Parhaat kiitokset Jarille ja kaikille järjestelyihin osallistuneille. Sekä kiitokset kaikille esiintyjille. 

Minua on jäänyt hiukan harmittamaan oma saamattomuuteni. Siellä päärakennuksessa, pitkän
käytävän varrella, oli huone joka oli leirin toimihenkilöille. Kuljin usein heidän avonaisen oven edestä.
Olisin kiittänyt heitä hyvästä työstä ja kertonut arvostavani heidän vapaaehtoista toimintaa meidän
leiriläisten hyväksi. 

Raimo, OH2EUH 

Toni, OH1TD

Meitä oli paljon OH1AFkerholta ja Satakunnasta muitakin tuttuja (esim Raumalta) 

Kuulin infosta, että meitä oli yli 800 kävijää siellä yhteensä. Hienoa! 

Hieno leiri! 

Toni, OH1TD 

Marko

Olipa mukava olla leirillä ja tavata hamsseja. Vuoden päästä sitten uusiksi Joensuussa. Varmasti
tulemme paikalle. 

Tavoitteet toteutui meidän osalta aivan täysin. Luvat ja pätevyydet korotettuina taskussa ja tuliaiset
autossa. 

Kiitos kaikille ja hyvää kesän jatkoa.
Iso kiitos eritoten PäijätHämeen Hamsseille.
Kiitos kaikille hienosta leiristä 

Marko Risunen 

Arto, OH7BD

Oli kiva leiri. 

Ohjelma oli monipuolinen ja kirpparilta löytyi pieniä aarteita! 

Arto, OH7BD 

Anonyymi

Ihanaa, oli ihana kesäleiri. 

WhatsAppviesti

Kiitos kaikille talkoolaisille ja apukäsille. Ilman teitä ei olisi ollut SRAL:n historian upeinta leiriä! Kaikki
800 kävijää ja minä kiitämme sydämestä. 

Petri, OH1PH

Kiitos Jarille, OH2BU, loistavasta leiristä ja majoituksesta. Kiitos kuuluu myös koko talkooporukalle:
LOISTAVAA työtä. Kiitos että sain olla mukana. 

OH1PH Petri 

Kari, OH2BCY

Kiitos Hanna, Ritva, Jari, Mika, Akseli jne.! Upeasti junailu tapahtuma. Oli kunnia olla mukana. 

Kari Olavi, OH2BCY 

Kari, OH2BCY

Iso kiitos teille kaikille leirin talkoolaisille. Ilman teitä leiriä ei olisi ollut. Ritvalle ja Jarille vielä
erityiskiitokset siitä valtavasta valmistelutyöstä mitä teitte ennen leiriä ja leirillä. 

Mika

Osallistujilta saatujen kommenttien perusteella voitte kaikki olla todella ylpeitä. Onnistuitte luomaan
leirin, jossa oli juuri sitä kaivattua hamyhteishenkeä. 

Mika 

Antti, OH2JCW

Kiitos vielä kaikille hienoista järjestelyistä. Toin hieman harrasteemme tasaarvonäkökulmaa omassa
linkkaripostauksessani. Tämä on aina ollut tärkeä juttu minulle. 

https://www.linkedin.com/posts/anttitiihonen55513b_amateurradioeveryoneisequallast
activity70866161150065868808Kry?utm_source=share&utm_medium=member_android Amateur
radio – everyone is equal. 

Last week I had the great pleasure to participate the biggest amateur radio event in Finland in 2023:
Finnish Radio Amateur League’s Summer Camp 2023. This year the organising body was our local
club OH3AC and the event took place in Vierumäki close by Lahti. 

Well organised event with number interesting presentations e.g. DX expedition to distant Îles Crozet
presented by Paul, F6EXV and overview of the current topics by former Swedish Minister of Defence
Peter, SM4HCF. Even some workrelated stuff was included as WISA WOODSAT project was on the
agenda. 

The presentations and all the discussions I had, reminded me why this hobby has always been
important to me: We all are equal. Amateur radio – or ham radio as we call it – is something where
inclusion has been practised for over hundred years now. Whatever is your background, race,
gender, political view, nationality, physical condition etc. you are being treated as equally as anyone
else on the band. You just need to be interested in communications, languages, radio technology,
catching DX (distant) stations, digital modes, expeditions, emergency communications or just one of
the other topics related to this very wide spectrum hobby. 

Extremely happy to be part of this global network of radio enthusiasts. ?? 

Antti / OH2JCW 

Pirjo, OH3CUO

Ensimmäistä kertaa olin leirillä, olenhan tuore amatööri. 

Kukaan ei katsellut nenänvartta pitkin ja kaikki olivat ystävällisiä. 

Tuli todella tunne, että olemme samanarvoisia. 

Pirjo, OH3CUO 

Markku, OH1LM

Terve Jari, kiitos kirjeestä, en tiedä, mitä kautta tuli, perille osui ja oikea regaali oli matkassa. 

Leiri oli FB, kiitoksia! 

Markku, OH1LM 

Kari, OH6JTW

Kiitokset mukavasta leiristä ja kuullaan, 

73 de Kari  OH6JTW 

Esko, OH1AYF

Oli mukava taltiointi. OH4UI on kai toimittaja ammatiltaan. Osassa oli minulle tuttuja henkilöitä
mainittuina.. 

terv. Esko 1AYF 

Matti, OH7SV

Jari, 

Oli aivan helvetin hyvä leiri, kiitos! 

Matti OH7SV 

Markku, OH8UV

Vaikka olin vain päiväkäynnillä, aistin tunnelman leirillä olevan pitkästä aikaa vanhan "ham spiritin"
kaltaisen. Kukaan ei önnöttänyt ja porukalla oli mukava olla. Järjestelyt ja puitteet toimivat hyvin. 

Markku, OH8UV 



ETUSIVU ESITTELY JÄSENSIVUT OH3R VALOKUVIA RAKURSSI ARKISTO HISTORIA

katso sijaintimme, klikkaa karttaa

OH3AC
Lahden Radioamatöörikerho ry

Radiomäenkatu 43
15100 LAHTI

Puhelin kerholle: 044 7001 599
Sähköposti: oh3ac(a)oh3ac.fi

Kerhoillat avoimin ovin
joka ma alkaen klo 18:00

Vanha Radioasema
Radiomäenkatu 43

LAHTI

PÄIJÄTHAMI KESÄLEIRI 2023

PÄIJÄTHAMIKESÄLEIRILLÄ 837 KÄVIJÄÄ!

*** LÄHES 300 KUVAA, ESITELMÄÄ JA TALLENNETTA ***

4.  OSANOTTTAJILTA SAATUA PALAUTETTA

Vierumäellä 12.16.7.2023 pidetyn PäijätHami kesäleirin raporttisivut on jaettu neljään eri osaan.
Tästä voit hypätä (klikata) kolmeen muuhun osioon:

1.  LEIRIN SUUNNITTELU ja JÄRJESTELYT
2.  LEIRIN OHJELMA ja ESITELMÄT
3.  TUNNELMAA ja KUVIA LEIRILTÄ
4. LEIRILÄISTEN PALAUTETTA

Tämä sivu kertoo leirillä olleiden palautteesta leiristä!

Jos haluat lisätä oman kommenttisi, laita sähköpostia oh3ac@oh3ac.fi


 

Heikki, OH6ZS

Yleishuomioni leiristä 2023 Vierumäellä on se, että järjestäjät
olivat paneutuneet järjestelyihin paremmin kukaan aiempi leirin
järjestäjä. Tämä kaikissa niissä asioissa, joita itse pääsin
vertailemaan. 

Selkeästi kaikki asiat oli pyritty miettimään etukäteen ja
valmiiksi. Olosuhteet ovat sitten niitä asoita, joihin ei pääse
puuttumaan ja on toimittava niiden mukaan. 

Tiedotus oli täysin omalla tasollaan verrattuna aiempiin leireihin. Tähän oli selkeästi panostettu ja ihan
oikeutetusti. Ohjelman laajuus ja monipuolisuus oli myös todella erinomainen. Selkeästi
monipuolisuuteen oli panostettu. Tarjontaa oli niin paljon, että osallistujilla oli runsauden pulaa
päättää mihin osallistua. Pienenä miinuksena, joka ei liity järjestäjiin, vaan olosuhteisiin oli pääsalin
pienuus. Sinne olisi käsittääkseni ollut "tunkua" enemmänkin, jos tilaa olisi ollut. Useimmissa
esityksissä tila oli täysin riittävä. 

Kommentoin seuraavaksi tilannetta esiintyjän näkökulmasta. Minulle erityisen positiivinen seikka oli
Markun, OH4UI; korkea ammattitaito haastattelussa. Olen ollut mukana monenlaisissa haastatteluissa
ja podcasteissa vuosien mittaan. Markun ammattitaito kuin myös se seikka, että hän on taustaltaan
radioamatööri takasi sen, että haastattelutilanne on erittäin helppo ja haastateltavan kannalta todella
miellyttävä. Myös se seikka osoitti ammattimaisuutta, että edellisenä iltana pidimme juttutuokion
seuraavan aamun haastattelusta. Tämä osoittaa ammattitaitoa ja suunnitelmallisuutta. Usealta
haastattelijoilta tälläinen taustatyö unohtuu. 

Valitettavasti aikapulan takia en päässyt kuulemaan muita Markun haastatteluaja, mutta oletan, että
kaikki haastateltavat ovat samaa mieltä Markun loistavasta haastattelutaidosta. Ammattitaitoisen
haastattelijan kanssa on helppo kertoa asioista. 

Mitä tulee toiseen ohjelmanumerooni eli perjantai illan taikuriesitykseeni, niin sehän oli tietysti itselleni
rutiini esitys, joita olen tehnyt valtavan määrän vuosien kuluessa, joten en puutu siihen sen enempää.
Oli positiivistä, että Jari oli saanut hommatua korokkeen esiintyjille. Sitähän salissa ei ollut lainkaan
omasta takaa. Tämä mahdollisti sen, että esitys näkyi koko saliin. Olisi ollut fiasko, jos koroketta ei
olisi ollut. 

Ainoa seikka erilaisissa tilaisuuksissa esiintyneenä, oli se, että iltajuhla olisi voinut alkaa tuntia
aiemmin. Nyt ilta venyi pitkäksi, koska oli ruokailut ja paljon muuta ohjelmaa. Itse kun oli ohjelman
päätösesiintyjä, huomasin, että pientä väsymistä oli jo loppuillasta havaittavissa, vaikka kaikki
jaksoivat istua ohjelman loppuun saakka. Aploodeja ja naurua kuitenkin riitti koko esityksen ajaksi.
Järjestäjien ystävällisellä avustuksella sain kuin sainkin asuntoautoni lähelle esiintymispaikkaa ja
puolen yön jälkeen olin saanut esiitymisvälineeni autoon, eikä niitä tarvinnut "hinata" parin sadan
metrin päähän missä olin parkissa aiemmin. 

Ohjelmatilaisuuksin en aktititteettieni takia ehtinyt kovinkaan osallistua. Paljon oli tarjolla näkemistä ja
kuulemista. 

Haastetta tulee olemaan tulevilla leirien järjestäjillä, kun rima on nostettu tälle tasolle. Paikka missä
leiri järjestetään on aina haastava asia. Se sanelee loppujen lopuksi miten leiri onnistuu. Järjestelyjen
ja ohjelmatarjonnan kannalta Vierumäen leiri on esimerkki miten asioita täytyy hoitaa hyvällä
ammattitaidolla ja etukäteissuunnittelulla. Olosuhteille ei voi kovinkaan paljoa tehdä loppuviimeksi. 

Heikki, OH6ZS 

Tapani, OH5BM

Kiitos, positiiviset fiilikset jäi leiriltä. 

Ohjelmatarjonta oli runsas ja minulle kiintoisia esityksiä olivat 
1. Maria Veitola, 
2. Elokuvaohjaaja Petri Kotwica,
3. FT8WW 

Mukava oli tavata Paul, F6EXV; ja Sylvain, F4GKR 

Ufotkin olivat kiinnostavia, mutta oli päällekkäisyyttä, joten jouduin siirtymään toiseen esitelmään. 
Majoitussysteemeissä oli valinnanvaraa. Ainoa pieni miinus oli, että ennakkoilmoittautumiseni
kuukautta ennen ei ollut jotenkin mennyt perille. 

Kiitoksia järjestäjille ja toteuttajille! Tsemppiä ja hyvää kesän jatkoa ! 

Tapani, OH5BM 

Asko, OH1SJ

Ensinnäkin SUURI kiitos kaikille erinomaisen PäijätHamitapahtuman järjestäjille. Suuri tapahtuma
onnistui minun ja suojattini Samuli Salosen sanoin Erittäin Hyvin! 

Tämä iso leiri oli suojattini OH SWL Samuel Salosen (32) ensimmäinen täysipainoinen RA 
viihtymiskokemus. Sain hänet mukaan Nuorten tapahtumaan. Hän liikkui koko ajan itsenäisesti. Meillä
oli 24h x 3 toimiva PMR yhteys. Olin majoittuneena OH1AJ:n mökissä. 

Hän itse, hänen äitinsä ja hänen tukihenkilönsä ja minä olemme nyt erittäin tyytyväisiä ja välitän tässä
kiitoksemme.. 

Itsenäistymis ja itsetunto prosessi sai suuren positiivisen harppauksen.
Hänen erikoisuuksiin kuuluu mm. pienten yksityiskohtien havaitseminen, muistaminen ja käsittely:
Matkan varrella huomasin että hän havaitsi ja käsitteli myös suuret yksityiskohdat.... "tuolla näkyy
Lahden vanhat radiomastot"!
Lyhyessä ajassa hän löysi kirpputorilta hankitun (20 €) Heathkit SB110:n 11napaisen liittimen
SERlavalta!! ja minulle Nokian androidpuhelimen USB/mini usb liitosjohdon myös SERlavalta!! 
Paluumatkalla heikon itsetunnon muuri murtui kun ABC Riihimäen Portin pihvi oli raakaa!
Samuel 195cm x 130kg meni vakavasti puhuttelemaan kokkia! Kaikki OK mutta emme mene enää
sinne. 

Voit liittää tämän kiitos raportin leirin arviointeihin ja kertoa talkoolaisille. 

Asko, OH1SJ 

Raimo, OH2EUH

Kyllä oli erinomainen ja hyvin järjestetty leiri! 

Parhaat kiitokset Jarille ja kaikille järjestelyihin osallistuneille. Sekä kiitokset kaikille esiintyjille. 

Minua on jäänyt hiukan harmittamaan oma saamattomuuteni. Siellä päärakennuksessa, pitkän
käytävän varrella, oli huone joka oli leirin toimihenkilöille. Kuljin usein heidän avonaisen oven edestä.
Olisin kiittänyt heitä hyvästä työstä ja kertonut arvostavani heidän vapaaehtoista toimintaa meidän
leiriläisten hyväksi. 

Raimo, OH2EUH 

Toni, OH1TD

Meitä oli paljon OH1AFkerholta ja Satakunnasta muitakin tuttuja (esim Raumalta) 

Kuulin infosta, että meitä oli yli 800 kävijää siellä yhteensä. Hienoa! 

Hieno leiri! 

Toni, OH1TD 

Marko

Olipa mukava olla leirillä ja tavata hamsseja. Vuoden päästä sitten uusiksi Joensuussa. Varmasti
tulemme paikalle. 

Tavoitteet toteutui meidän osalta aivan täysin. Luvat ja pätevyydet korotettuina taskussa ja tuliaiset
autossa. 

Kiitos kaikille ja hyvää kesän jatkoa.
Iso kiitos eritoten PäijätHämeen Hamsseille.
Kiitos kaikille hienosta leiristä 

Marko Risunen 

Arto, OH7BD

Oli kiva leiri. 

Ohjelma oli monipuolinen ja kirpparilta löytyi pieniä aarteita! 

Arto, OH7BD 

Anonyymi

Ihanaa, oli ihana kesäleiri. 

WhatsAppviesti

Kiitos kaikille talkoolaisille ja apukäsille. Ilman teitä ei olisi ollut SRAL:n historian upeinta leiriä! Kaikki
800 kävijää ja minä kiitämme sydämestä. 

Petri, OH1PH

Kiitos Jarille, OH2BU, loistavasta leiristä ja majoituksesta. Kiitos kuuluu myös koko talkooporukalle:
LOISTAVAA työtä. Kiitos että sain olla mukana. 

OH1PH Petri 

Kari, OH2BCY

Kiitos Hanna, Ritva, Jari, Mika, Akseli jne.! Upeasti junailu tapahtuma. Oli kunnia olla mukana. 

Kari Olavi, OH2BCY 

Kari, OH2BCY

Iso kiitos teille kaikille leirin talkoolaisille. Ilman teitä leiriä ei olisi ollut. Ritvalle ja Jarille vielä
erityiskiitokset siitä valtavasta valmistelutyöstä mitä teitte ennen leiriä ja leirillä. 

Mika

Osallistujilta saatujen kommenttien perusteella voitte kaikki olla todella ylpeitä. Onnistuitte luomaan
leirin, jossa oli juuri sitä kaivattua hamyhteishenkeä. 

Mika 

Antti, OH2JCW

Kiitos vielä kaikille hienoista järjestelyistä. Toin hieman harrasteemme tasaarvonäkökulmaa omassa
linkkaripostauksessani. Tämä on aina ollut tärkeä juttu minulle. 

https://www.linkedin.com/posts/anttitiihonen55513b_amateurradioeveryoneisequallast
activity70866161150065868808Kry?utm_source=share&utm_medium=member_android Amateur
radio – everyone is equal. 

Last week I had the great pleasure to participate the biggest amateur radio event in Finland in 2023:
Finnish Radio Amateur League’s Summer Camp 2023. This year the organising body was our local
club OH3AC and the event took place in Vierumäki close by Lahti. 

Well organised event with number interesting presentations e.g. DX expedition to distant Îles Crozet
presented by Paul, F6EXV and overview of the current topics by former Swedish Minister of Defence
Peter, SM4HCF. Even some workrelated stuff was included as WISA WOODSAT project was on the
agenda. 

The presentations and all the discussions I had, reminded me why this hobby has always been
important to me: We all are equal. Amateur radio – or ham radio as we call it – is something where
inclusion has been practised for over hundred years now. Whatever is your background, race,
gender, political view, nationality, physical condition etc. you are being treated as equally as anyone
else on the band. You just need to be interested in communications, languages, radio technology,
catching DX (distant) stations, digital modes, expeditions, emergency communications or just one of
the other topics related to this very wide spectrum hobby. 

Extremely happy to be part of this global network of radio enthusiasts. ?? 

Antti / OH2JCW 

Pirjo, OH3CUO

Ensimmäistä kertaa olin leirillä, olenhan tuore amatööri. 

Kukaan ei katsellut nenänvartta pitkin ja kaikki olivat ystävällisiä. 

Tuli todella tunne, että olemme samanarvoisia. 

Pirjo, OH3CUO 

Markku, OH1LM

Terve Jari, kiitos kirjeestä, en tiedä, mitä kautta tuli, perille osui ja oikea regaali oli matkassa. 

Leiri oli FB, kiitoksia! 

Markku, OH1LM 

Kari, OH6JTW

Kiitokset mukavasta leiristä ja kuullaan, 

73 de Kari  OH6JTW 

Esko, OH1AYF

Oli mukava taltiointi. OH4UI on kai toimittaja ammatiltaan. Osassa oli minulle tuttuja henkilöitä
mainittuina.. 

terv. Esko 1AYF 

Matti, OH7SV

Jari, 

Oli aivan helvetin hyvä leiri, kiitos! 

Matti OH7SV 

Markku, OH8UV

Vaikka olin vain päiväkäynnillä, aistin tunnelman leirillä olevan pitkästä aikaa vanhan "ham spiritin"
kaltaisen. Kukaan ei önnöttänyt ja porukalla oli mukava olla. Järjestelyt ja puitteet toimivat hyvin. 

Markku, OH8UV 



ETUSIVU ESITTELY JÄSENSIVUT OH3R VALOKUVIA RAKURSSI ARKISTO HISTORIA

katso sijaintimme, klikkaa karttaa

OH3AC
Lahden Radioamatöörikerho ry

Radiomäenkatu 43
15100 LAHTI

Puhelin kerholle: 044 7001 599
Sähköposti: oh3ac(a)oh3ac.fi

Kerhoillat avoimin ovin
joka ma alkaen klo 18:00

Vanha Radioasema
Radiomäenkatu 43

LAHTI

PÄIJÄTHAMI KESÄLEIRI 2023

PÄIJÄTHAMIKESÄLEIRILLÄ 837 KÄVIJÄÄ!

*** LÄHES 300 KUVAA, ESITELMÄÄ JA TALLENNETTA ***

4.  OSANOTTTAJILTA SAATUA PALAUTETTA

Vierumäellä 12.16.7.2023 pidetyn PäijätHami kesäleirin raporttisivut on jaettu neljään eri osaan.
Tästä voit hypätä (klikata) kolmeen muuhun osioon:

1.  LEIRIN SUUNNITTELU ja JÄRJESTELYT
2.  LEIRIN OHJELMA ja ESITELMÄT
3.  TUNNELMAA ja KUVIA LEIRILTÄ
4. LEIRILÄISTEN PALAUTETTA

Tämä sivu kertoo leirillä olleiden palautteesta leiristä!

Jos haluat lisätä oman kommenttisi, laita sähköpostia oh3ac@oh3ac.fi


 

Heikki, OH6ZS

Yleishuomioni leiristä 2023 Vierumäellä on se, että järjestäjät
olivat paneutuneet järjestelyihin paremmin kukaan aiempi leirin
järjestäjä. Tämä kaikissa niissä asioissa, joita itse pääsin
vertailemaan. 

Selkeästi kaikki asiat oli pyritty miettimään etukäteen ja
valmiiksi. Olosuhteet ovat sitten niitä asoita, joihin ei pääse
puuttumaan ja on toimittava niiden mukaan. 

Tiedotus oli täysin omalla tasollaan verrattuna aiempiin leireihin. Tähän oli selkeästi panostettu ja ihan
oikeutetusti. Ohjelman laajuus ja monipuolisuus oli myös todella erinomainen. Selkeästi
monipuolisuuteen oli panostettu. Tarjontaa oli niin paljon, että osallistujilla oli runsauden pulaa
päättää mihin osallistua. Pienenä miinuksena, joka ei liity järjestäjiin, vaan olosuhteisiin oli pääsalin
pienuus. Sinne olisi käsittääkseni ollut "tunkua" enemmänkin, jos tilaa olisi ollut. Useimmissa
esityksissä tila oli täysin riittävä. 

Kommentoin seuraavaksi tilannetta esiintyjän näkökulmasta. Minulle erityisen positiivinen seikka oli
Markun, OH4UI; korkea ammattitaito haastattelussa. Olen ollut mukana monenlaisissa haastatteluissa
ja podcasteissa vuosien mittaan. Markun ammattitaito kuin myös se seikka, että hän on taustaltaan
radioamatööri takasi sen, että haastattelutilanne on erittäin helppo ja haastateltavan kannalta todella
miellyttävä. Myös se seikka osoitti ammattimaisuutta, että edellisenä iltana pidimme juttutuokion
seuraavan aamun haastattelusta. Tämä osoittaa ammattitaitoa ja suunnitelmallisuutta. Usealta
haastattelijoilta tälläinen taustatyö unohtuu. 

Valitettavasti aikapulan takia en päässyt kuulemaan muita Markun haastatteluaja, mutta oletan, että
kaikki haastateltavat ovat samaa mieltä Markun loistavasta haastattelutaidosta. Ammattitaitoisen
haastattelijan kanssa on helppo kertoa asioista. 

Mitä tulee toiseen ohjelmanumerooni eli perjantai illan taikuriesitykseeni, niin sehän oli tietysti itselleni
rutiini esitys, joita olen tehnyt valtavan määrän vuosien kuluessa, joten en puutu siihen sen enempää.
Oli positiivistä, että Jari oli saanut hommatua korokkeen esiintyjille. Sitähän salissa ei ollut lainkaan
omasta takaa. Tämä mahdollisti sen, että esitys näkyi koko saliin. Olisi ollut fiasko, jos koroketta ei
olisi ollut. 

Ainoa seikka erilaisissa tilaisuuksissa esiintyneenä, oli se, että iltajuhla olisi voinut alkaa tuntia
aiemmin. Nyt ilta venyi pitkäksi, koska oli ruokailut ja paljon muuta ohjelmaa. Itse kun oli ohjelman
päätösesiintyjä, huomasin, että pientä väsymistä oli jo loppuillasta havaittavissa, vaikka kaikki
jaksoivat istua ohjelman loppuun saakka. Aploodeja ja naurua kuitenkin riitti koko esityksen ajaksi.
Järjestäjien ystävällisellä avustuksella sain kuin sainkin asuntoautoni lähelle esiintymispaikkaa ja
puolen yön jälkeen olin saanut esiitymisvälineeni autoon, eikä niitä tarvinnut "hinata" parin sadan
metrin päähän missä olin parkissa aiemmin. 

Ohjelmatilaisuuksin en aktititteettieni takia ehtinyt kovinkaan osallistua. Paljon oli tarjolla näkemistä ja
kuulemista. 

Haastetta tulee olemaan tulevilla leirien järjestäjillä, kun rima on nostettu tälle tasolle. Paikka missä
leiri järjestetään on aina haastava asia. Se sanelee loppujen lopuksi miten leiri onnistuu. Järjestelyjen
ja ohjelmatarjonnan kannalta Vierumäen leiri on esimerkki miten asioita täytyy hoitaa hyvällä
ammattitaidolla ja etukäteissuunnittelulla. Olosuhteille ei voi kovinkaan paljoa tehdä loppuviimeksi. 

Heikki, OH6ZS 

Tapani, OH5BM

Kiitos, positiiviset fiilikset jäi leiriltä. 

Ohjelmatarjonta oli runsas ja minulle kiintoisia esityksiä olivat 
1. Maria Veitola, 
2. Elokuvaohjaaja Petri Kotwica,
3. FT8WW 

Mukava oli tavata Paul, F6EXV; ja Sylvain, F4GKR 

Ufotkin olivat kiinnostavia, mutta oli päällekkäisyyttä, joten jouduin siirtymään toiseen esitelmään. 
Majoitussysteemeissä oli valinnanvaraa. Ainoa pieni miinus oli, että ennakkoilmoittautumiseni
kuukautta ennen ei ollut jotenkin mennyt perille. 

Kiitoksia järjestäjille ja toteuttajille! Tsemppiä ja hyvää kesän jatkoa ! 

Tapani, OH5BM 

Asko, OH1SJ

Ensinnäkin SUURI kiitos kaikille erinomaisen PäijätHamitapahtuman järjestäjille. Suuri tapahtuma
onnistui minun ja suojattini Samuli Salosen sanoin Erittäin Hyvin! 

Tämä iso leiri oli suojattini OH SWL Samuel Salosen (32) ensimmäinen täysipainoinen RA 
viihtymiskokemus. Sain hänet mukaan Nuorten tapahtumaan. Hän liikkui koko ajan itsenäisesti. Meillä
oli 24h x 3 toimiva PMR yhteys. Olin majoittuneena OH1AJ:n mökissä. 

Hän itse, hänen äitinsä ja hänen tukihenkilönsä ja minä olemme nyt erittäin tyytyväisiä ja välitän tässä
kiitoksemme.. 

Itsenäistymis ja itsetunto prosessi sai suuren positiivisen harppauksen.
Hänen erikoisuuksiin kuuluu mm. pienten yksityiskohtien havaitseminen, muistaminen ja käsittely:
Matkan varrella huomasin että hän havaitsi ja käsitteli myös suuret yksityiskohdat.... "tuolla näkyy
Lahden vanhat radiomastot"!
Lyhyessä ajassa hän löysi kirpputorilta hankitun (20 €) Heathkit SB110:n 11napaisen liittimen
SERlavalta!! ja minulle Nokian androidpuhelimen USB/mini usb liitosjohdon myös SERlavalta!! 
Paluumatkalla heikon itsetunnon muuri murtui kun ABC Riihimäen Portin pihvi oli raakaa!
Samuel 195cm x 130kg meni vakavasti puhuttelemaan kokkia! Kaikki OK mutta emme mene enää
sinne. 

Voit liittää tämän kiitos raportin leirin arviointeihin ja kertoa talkoolaisille. 

Asko, OH1SJ 

Raimo, OH2EUH

Kyllä oli erinomainen ja hyvin järjestetty leiri! 

Parhaat kiitokset Jarille ja kaikille järjestelyihin osallistuneille. Sekä kiitokset kaikille esiintyjille. 

Minua on jäänyt hiukan harmittamaan oma saamattomuuteni. Siellä päärakennuksessa, pitkän
käytävän varrella, oli huone joka oli leirin toimihenkilöille. Kuljin usein heidän avonaisen oven edestä.
Olisin kiittänyt heitä hyvästä työstä ja kertonut arvostavani heidän vapaaehtoista toimintaa meidän
leiriläisten hyväksi. 

Raimo, OH2EUH 

Toni, OH1TD

Meitä oli paljon OH1AFkerholta ja Satakunnasta muitakin tuttuja (esim Raumalta) 

Kuulin infosta, että meitä oli yli 800 kävijää siellä yhteensä. Hienoa! 

Hieno leiri! 

Toni, OH1TD 

Marko

Olipa mukava olla leirillä ja tavata hamsseja. Vuoden päästä sitten uusiksi Joensuussa. Varmasti
tulemme paikalle. 

Tavoitteet toteutui meidän osalta aivan täysin. Luvat ja pätevyydet korotettuina taskussa ja tuliaiset
autossa. 

Kiitos kaikille ja hyvää kesän jatkoa.
Iso kiitos eritoten PäijätHämeen Hamsseille.
Kiitos kaikille hienosta leiristä 

Marko Risunen 

Arto, OH7BD

Oli kiva leiri. 

Ohjelma oli monipuolinen ja kirpparilta löytyi pieniä aarteita! 

Arto, OH7BD 

Anonyymi

Ihanaa, oli ihana kesäleiri. 

WhatsAppviesti

Kiitos kaikille talkoolaisille ja apukäsille. Ilman teitä ei olisi ollut SRAL:n historian upeinta leiriä! Kaikki
800 kävijää ja minä kiitämme sydämestä. 

Petri, OH1PH

Kiitos Jarille, OH2BU, loistavasta leiristä ja majoituksesta. Kiitos kuuluu myös koko talkooporukalle:
LOISTAVAA työtä. Kiitos että sain olla mukana. 

OH1PH Petri 

Kari, OH2BCY

Kiitos Hanna, Ritva, Jari, Mika, Akseli jne.! Upeasti junailu tapahtuma. Oli kunnia olla mukana. 

Kari Olavi, OH2BCY 

Kari, OH2BCY

Iso kiitos teille kaikille leirin talkoolaisille. Ilman teitä leiriä ei olisi ollut. Ritvalle ja Jarille vielä
erityiskiitokset siitä valtavasta valmistelutyöstä mitä teitte ennen leiriä ja leirillä. 

Mika

Osallistujilta saatujen kommenttien perusteella voitte kaikki olla todella ylpeitä. Onnistuitte luomaan
leirin, jossa oli juuri sitä kaivattua hamyhteishenkeä. 

Mika 

Antti, OH2JCW

Kiitos vielä kaikille hienoista järjestelyistä. Toin hieman harrasteemme tasaarvonäkökulmaa omassa
linkkaripostauksessani. Tämä on aina ollut tärkeä juttu minulle. 

https://www.linkedin.com/posts/anttitiihonen55513b_amateurradioeveryoneisequallast
activity70866161150065868808Kry?utm_source=share&utm_medium=member_android Amateur
radio – everyone is equal. 

Last week I had the great pleasure to participate the biggest amateur radio event in Finland in 2023:
Finnish Radio Amateur League’s Summer Camp 2023. This year the organising body was our local
club OH3AC and the event took place in Vierumäki close by Lahti. 

Well organised event with number interesting presentations e.g. DX expedition to distant Îles Crozet
presented by Paul, F6EXV and overview of the current topics by former Swedish Minister of Defence
Peter, SM4HCF. Even some workrelated stuff was included as WISA WOODSAT project was on the
agenda. 

The presentations and all the discussions I had, reminded me why this hobby has always been
important to me: We all are equal. Amateur radio – or ham radio as we call it – is something where
inclusion has been practised for over hundred years now. Whatever is your background, race,
gender, political view, nationality, physical condition etc. you are being treated as equally as anyone
else on the band. You just need to be interested in communications, languages, radio technology,
catching DX (distant) stations, digital modes, expeditions, emergency communications or just one of
the other topics related to this very wide spectrum hobby. 

Extremely happy to be part of this global network of radio enthusiasts. ?? 

Antti / OH2JCW 

Pirjo, OH3CUO

Ensimmäistä kertaa olin leirillä, olenhan tuore amatööri. 

Kukaan ei katsellut nenänvartta pitkin ja kaikki olivat ystävällisiä. 

Tuli todella tunne, että olemme samanarvoisia. 

Pirjo, OH3CUO 

Markku, OH1LM

Terve Jari, kiitos kirjeestä, en tiedä, mitä kautta tuli, perille osui ja oikea regaali oli matkassa. 

Leiri oli FB, kiitoksia! 

Markku, OH1LM 

Kari, OH6JTW

Kiitokset mukavasta leiristä ja kuullaan, 

73 de Kari  OH6JTW 

Esko, OH1AYF

Oli mukava taltiointi. OH4UI on kai toimittaja ammatiltaan. Osassa oli minulle tuttuja henkilöitä
mainittuina.. 

terv. Esko 1AYF 

Matti, OH7SV

Jari, 

Oli aivan helvetin hyvä leiri, kiitos! 

Matti OH7SV 

Markku, OH8UV

Vaikka olin vain päiväkäynnillä, aistin tunnelman leirillä olevan pitkästä aikaa vanhan "ham spiritin"
kaltaisen. Kukaan ei önnöttänyt ja porukalla oli mukava olla. Järjestelyt ja puitteet toimivat hyvin. 

Markku, OH8UV 


